
Referat af Bestyrelsesmøde den 10. august 2010 

Agenda:  
 

1) Planlægning af generalforsamling  
2) Arbejdsdag 
3) Evt. 

 
Tilstedeværende: Bent Rasmussen, Benny Kristensen, Thomas Hvam, Ellen Dall, Jesper Lade-
gaard og Jakob Johnsen (referent). Fraværende: Lars Thybo 
 

Ad 1) Planlægning af generalforsamling 
Bent bestiller et skilt til rundkørslen, således at det kan ses hvilken vej, der skal køres rundt i rundkørs-
len.  
 
Der har været rod i opkrævningen af kontingent i forhold til regnskabsåret for grundejerforeningen. Be-
styrelsen har besluttet at kontingentet vil blive opkrævet i forhold til kalenderåret, selvom regnskabsåret 
følger halvåret. Det betyder, at vi fremadrettet skal periodisere et halvt år i regnskabet.  
 
Dagsorden blev endeligt udarbejdet og godkendt af bestyrelsen.  
 
Regnskabet blev godkendt og underskrevet af bestyrelsen. Revisoren har ligeledes godkendt regnskabet 
og underskrevet dette. Budgettet blev gennemgået og tilrettet med de nye forslag til investeringer. 
 

Ad 2) Arbejdsdag 
Arbejdsdagen er planlagt til den 10. oktober klokken 9.00. Der skal spredes flis i de sidste læbælter, 
samt beskæring af de levende hegn. 
 

Ad 3) Evt. 
Der var intet under evt. 
 
 
Næste bestyrelsesmøde indkaldes af den nuværende formand efter generalforsamlingen. 


